
Elevråd 1 – 6   Datum: 29 september 

Ordförande: Ingemar   Idag togs det upp punkter från förra mötet, som elevrådet röstade om. 

    Svar från rektor meddelas imorgon. 

Sekreterare: Ingemar    

Frågor från klassråd Till klassråd 
för röstning 

Till klassråd för 
diskussion 

Rektors svar Elevrådets beslut Övrigt 

När blir skolgården bakom Fyren klar   Skolledningen 
träffar 
fastighetsägaren 
den 4 oktober. 
Då kan vi få 
svar. 

  

Dansstopp på Jollen   2 c 
representanter 
frågar Åsa 

  

1b vill ha äppelträd på skolgården 7 ja 
2 nej 

  Elevrådet 
går till 
rektor och 
frågar 

 

1a önskar fler gungor 6 ja 
1 nej 

  Elevrådet 
frågar rektor 

 

2a fotbollsmatch mellan elever och lärare 8 ja 
1 nej 

Förslag att 
Karin J 

 Ingemar 
Frågar Karin 

 



organiserar J 
1a vill ha fler sopborsta till skolan 7 ja 

1 nej 
  Elevrådet 

frågar rektor 
 

3a bordtennisrack så att fler kan spela pingis 8 ja 
1 nej 

  Elevrådet 
frågar rektor 

 

      

      
      

      
      

      

      
      

      
      

 


